

Olivier Marchand

Director representing employees

Main role: Food Tools Expert, Transformation and Technologies Department (Sodexo France)

Nationality: French

First appointed: December 18, 2024

Expiration of current term: at the Annual Shareholders Meeting held to adopt the Fiscal 2026 financial statements

A graduate of the Ecole Hôtelière de Lausanne, Olivier Marchand began his career in the hotel industry outside France (South Africa, Australia, United Kingdom, etc.).

In September 1989, he joined the Sodexo group in France and held various positions, first in health establishments of the APHP, CHR and CHU, then in the Health Medical and Social segment as Food and Services Manager, where he supervised staff with disabilities. He continued his career as an Employment Unit Manager in the Paris region and then developed his skills in recipe and menu management tools.

He is currently a Food Tools Expert in the Transformation and Technologies Department, where he deploys and trains in management of computer-assisted production tools.

Administrateur représentant les salariés

Nationalité française

Date de première nomination : le 18 décembre 2024

Échéance du mandat : Assemblée Générale statuant sur les comptes de l'exercice 2026

Fonction principale : Expert outils restauration, Direction Transformation et Technologies (Sodexo France)

Diplômé de l'Ecole Hôtelière de Lausanne, Olivier Marchand débute sa carrière dans l'hôtellerie à l'étranger (Afrique du Sud, Australie, Royaume-Uni, ...).

En septembre 1989, il rejoint le groupe Sodexo en France et occupe différentes fonctions, d'abord au sein d'établissements de santé de l'APHP, des CHR et CHU, puis du segment Santé Médico-Social en tant que Responsable Restauration et Services, où il encadre notamment du personnel en situation de handicap. Il poursuit sa carrière en tant que Responsable Cellule Emploi sur la région parisienne puis développe ses compétences sur les outils de gestion des recettes et des menus.

Il est actuellement Expert outils restauration au sein de la Direction de la Transformation et des Technologies, où il déploie et forme aux outils de gestion de la production assistée par ordinateur (GPAO).